Final Exams Schedule - Academic Year: 2024/2025 - Second Term

Day and Date	Grade 1	Grade 2	Grade 3	Grade 4	Grade 5	Grade 6	Grade 7	Grade 8	Grade 9	Grade 10	Grade 11	Grade 12
Monday	Science	Math	English	Science	English	Islamic	Science	Arabic	English	Physics	Physics	Physics
10/03								Social				
								Studies				
Tuesday	Islamic	Arabic	Islamic	Arabic	Islamic	Science	Arabic	English	Arabic	Arabic	ICT	Arabic
11/03		Social							Social			
		Studies							Studies	O		
Wednesday	English	Science	Science	English	Math	Arabic	English	Science	Math	Chemistry	English	Chemistry
12/03						Social	Social					
Thursday	A no lo i o	Inlamia	A walata	Inlama: a	Aughia	Studies	Studies	Aughia	Faciliah	Fuelish	Dielegy	ICT
Thursday 13/03	Arabic Social	Islamic	Arabic Social	Islamic	Arabic	Math	Arabic Social	Arabic	English Social	English Social	Biology/ Business	ICT
15/05	Studies		Studies				Studies		Studies	Studies	busiliess	
Friday 14/03	Arabic	Arabic	Math	Arabic	Arabic	Arabic	Islamic	Math	Chemistry	English	Chemistry	Biology/
111day 14/03	Alabic	Alabic	IVICII	Social	Social	Alabic	isiairiic	IVIACII	Chemistry	Liigiisii	Chemistry	Business
				Studies	Studies							Business
Monday	Math	English	Arabic	Math	Science	English	English	English	Physics	Biology	Math	Math
17/03		S				Ü		Social	,	0,		
								Studies				
Tuesday							Math	Islamic	Arabic	Math	English	Islamic
18/03								Social				
											Studies	
Wednesday		Biology Islamic Islamic English							English			
19/03												
Thursday	Re-take Exams (Grades from 1 to 8)					Islamic	ICT	Arabic	English			
20/03	Social											
	Studies											
Friday		Re-take Exams										
21/03												

^{*}ICT exams for the grades 1-9 will be held practically in the ICT classes.

Dear Respectful Parents

Please, consider the following instructions for the final exams period:

- 1) Students' arrival will be at 9:15 AM and exams will be conducted at 9:30 AM with duration of 90 minutes for each exam. Furthermore, the students' dismissal will be at 11:00 AM.
- 2) Since we are so committed to our school uniform, all the students have to wear it every day, and until the last day of the final exams.
- **3)** Late students <u>Will Not Be Allowed</u> to do the exam in case of arrival **15** minutes after the beginning of the exam or enter the retake exam.
- **4)** The exam will be canceled for any student who tries to cheat, and he/she will not be permitted to retake the exam.
- **5)** We confirm that the first week of the blessed month of Ramadan is a teaching week, with attendance as follows:

Monday 03/03 – Thursday 06/03	Friday 07/03
9:15 AM – 1:35 PM	9:15 AM – 11:50 AM

The writing, listening, and speaking exams for English and Arabic subjects will be held for all grades during this week.

6) Regarding digital exams, students must bring their Chromebooks fully charged.

Please note that students will not be allowed to take the exams using personal laptops or tablets. Additionally, the school will not provide chargers or devices for students who do not bring their own.

The exams for the following subjects will be conducted digitally and exclusively from within the school:

Grade	Subject
11 – 12	Arabic
11 – 12	Business
7 – 12	Islamic – ICT - ESS
1 - 6	All Subjects

السادة أولياء الأمور الكرام

نحية وبعد

نرجو من حضر اتكم أخذ التعليمات الامتحانية الآتية بعين الاعتبار خلال فترة الامتحانات؛ لضمان سير العملية الامتحانية بانتظام:

- 1) حضور الطلبة الساعة 1:15 صباحاً، تبدأ الامتحانات تمام الساعة 9:30 صباحاً حتى 11:00، وتكون مدة كل امتحان 90 دقيقة، ينصرف الطلبة بعد انتهاء الامتحان تمام الساعة 11:00 صباحاً.
 - 2) يجب على جميع الطلبة ارتداء الزي المدرسي طيلة فترة الامتحانات.
- **3)** لن يسمح بدخول الطلبة المتأخرين إلى الامتحان بعد مرور **15** دقيقة من بدء الامتحان، ولن يحصلوا على فرصة إعادة الامتحان.
- 4) لن يتم احتساب درجات الامتحان لأي طالب/ة عند محاول الغش، ولن يسمح له/ا بالتقدم لامتحان الإعادة.

5) نؤكد بأن الأسبوع الأول من شهر رمضان المبارك هو أسبوع دراسي يكون الدوام فيه كما يلى:

الجمعة 07\03	الاثنين 03\03 – الخميس 06\03
11:50 - 9:15	1:35 – 9:15

وستعقد امتحانات الكتابة والاستماع والتحدث لمواد اللغة الإنجليزية واللغة العربية لجميع الصفوف خلال هذا الأسبوع.

 6) فيما يتعلق بالاختبارات الإلكترونية، يجب على الطلبة إحضار أجهزة (الكروم بوك) الخاصة بهم مشحونة بالكامل.

يرجى ملاحظة أنه لن يُسمح للطلبة بأداء الامتحانات باستخدام أجهزة الكمبيوتر المحمولة الشخصية أو الأجهزة اللوحية كما لن توفر المدرسة أي شواحن أو أجهزة للطلبة الذين لا يحضر ون أجهز تهم.

ستكون الامتحانات للمواد التالية الكترونية ومن داخل المدرسة حصراً:

- 33 - 3 	- 0 0 0 0
الصف	المادة
12 - 11	اللغة العربية
12 – 11	إدارة الاعمال
12 - 7	التربية الإسلامية - الحاسوب
	الدراسات الاجتماعية باللغة الانجليزية
6 - 1	جميع المواد

- **7)** Re-take exams will be conducted on Friday, **March 21**st for the students who have excuses only.
- 8) Mobile phones are strictly prohibited from being brought into the school under any circumstances, even during exam periods. In case any mobile phone is confiscated, the approved behavioral regulations will be applied without exception.

Studying for the 3rd term will start on Monday 14/04/2025.

- 7) ســتعقد امتحانات الإعادة يوم الجمعة 2025/03/21 للطلبة الذين لديهم أعذار فقط
- 8) يمنع إدخال الهواتف المحمولة إلى المدرسة تحت أي ظرف، حتى خلال فترة الامتحانات. وفي حال مصادرة أي هاتف محمول، سيتم تطبيق تعليمات اللوائح السلوكية المعتمدة

تستأنف الدراسة مع بداية الفصل الدراسي الثالث الموافق يوم الإثنين 2025\04\14

The writing, listening, and speaking exams for English and Arabic subjects will be held as follows:

Grade	Monday 03/03	Tuesday 04/03	Wednesday 05/03	Thursday 06/03
1 - 12	English Writing	English Listening	English Speaking	Arabic Speaking
	Arabic Writing	Arabic Listening		

30% of the final grade for English and Arabic subjects will be allocated during the mentioned exams in the table above.



Mrs. Antwaneet Al Nassrallah

Principal